
Bestyrelsesmøde den 18.3.2025, afdeling 74.
Kl.16.30 ved Sten i nummer 35

Tilstede: Stephan, Anita, Sten, Yvonne.
Fraværende: Karin

Punkt 1: Hvem vil være referent.

Yvonne valgt.

Punkt 2: Gennemgang af referat fra afdelingsmødet.

Referatet var ikke kommet, så vi tog en kort snak om mødet.

Punkt 3: Opfølgning på markvandring.

Fremover tager Yvonne med ud til Skelde, da bestyrelsen flere gange er blevet lidt overrasket over 
de ting der er valgt at lave der. Dem der har mulighed og lyst til at deltage i markvandringen 
deltager til den tid.

Punkt 4: Skal vi arrangerer noget for beboerne?

Måske. Anita og Yvonne tager på et tidspunkt en dør til dør runde. Spørge folk hvad de kunne tænke
sig til fællesskabet. Dernæst tages punktet op igen.

Punkt 5: Rengøring af flagstang, skraldespande, skilte mm.

14.6. fra 10-13.

Yvonne laver en indbydelse til beboerne på Højmarken. Den deles ud sidst i maj.

Vi giver smørrebrød og drikkevarer, så derfor vil der være tilmelding senest den 2.6.

Skriv ned løbende, hvad der skal på arbejdslisten. Forslag på nuværende: Flagstang snor skift og 
rengøring, Skilte rengøring, Sten med navnet Højmarken rengøres, stolper ved start Højmarken 
rengøres og males.

Mht. skraldespandene undersøger Yvonne, hvad, hvem, hvordan, pris på rengøring af disse. 
Eventuelt udskiftning i stedet?

Nogle tagrender trænger til reparation, så i indbydelsen skal folk bedes tjekke deres 
”havetagrender”, og vi kontrollerer ”stitagrender”, så vi kan bestille smed til reparation.

Punkt 6: Aftensmad til bestyrelsen med påhæng.
Vi afholder en lille komsammen for bestyrelsen med aftensmad engang i oktober/november med 
partnere. Dato findes senere.

Punkt 7: Eventuelt
Vi kunne godt bruge nogle miniopslagstavler på affaldsskurene på Højmarken. Fast opslag kunne 
være vores ordensreglement. Andre opslag kunne være Ostemanden, arrangementer mm. Stephan 
undersøger muligheder og priser.

Sten søger for bestilling af pærer til udendørs lygtepæle, og står for udskiftning af disse, når de går i



stykker.

Tagrender, se punkt 5.

Yvonne undersøger hvornår og hvordan de nye medlemmer i afdelingsbestyrelsen får adgang til 
B42s intranet.

Yvonne laver en Messenger gruppe med afdelingsbestyrelsen, så vi nemt kan skrive sammen.

Der findes noget der hedder en varmtvands uni, er det noget som Sønderborg fjernsvarme kører 
med? Det skal tages op som et punkt senere.

Hvis ventilationerne ikke fungerer som de skal, opfordre til at der rettes kontakt til B42, teknik.

Hvis flaget ønskes hejst, så kontaktes Glenn Sørensen på 60555851. Skrives også på Opslagstavlen 
ved affaldsskurene.

 


